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  - Iskreno nijedne godine do sada nisam odlazila i ne verujem da ću i ove, jer jednostavno ne
slušam tu vrstu muzike, nije mi bliska. Međutim, jako mi je drago što jedan takav festival postoji,
gde ljudi mogu da uživaju i odlično se provedu. Tako i treba da bude.  
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